
From:                                 Anja Christensen
Sent:                                  19 Jun 2018 07:07:31 +0200
To:                                      Karen Albrechtsen Mortensen
Subject:                             fra udviklingsrådet

Hej Karen
Det er dette brev fra Finn jeg tænker på. Har hørt I også har modtaget noget fra Udviklingsråd Helle Øst og Årre 
skolebestyrelse

mvh. Anja 

Hej Anja
 
Vi har nu drøfter det på et bestyrelsesmøde og bestyrelsen er enig om, at bakke op om de 3 skolebestyrelsers (Næsbjerg, Årre 
og Nordenskov) holdning til sagen. Det er Udviklingsrådet holdning, at den skole distrikts afgrænsning, som vi kender i dag 
fungerer og at der er stor opbakning til den.
Vi er fuld ud opmærksom på, at der i dag er borgere, som ønsker et andet tilhørs forhold, og det respektere vi fuldt ud. Der er i 
dag, og det vil der også være fremadrettet, mulighed for at vælge en anden skole end den man er tildelt.
 
Har du spørgsmål er du velkommen til at kontakte mig !
 
Venlig hilsen
Finn Ladegaard
Formand Udviklingsråd Helle Vest
Tl.f 23 66 69 81


